
Bestyrelsesmøde i Vejlby Vænge 28-2-22 Kl. 18.30 

Til stede: Gitte, Michelle, Tom og Marianne Ronja (ref.) 

1. Valg af ordstyrer: Michelle 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt     

3. Udsugning i lejligheder: Der er stor utilfredshed fra mange beboere med 

udsugning i lejlighederne, særligt emhætterne, som på ingen måde suger 

ordentligt. Vi tager det op på budgetmødet, at der skal findes en løsning og 

sættes penge af til det.   

4. FAB møde: Vejlby Vænges bestyrelse har ikke mulighed for at deltage på FAB 

mødet næste gang, da det ligger på et uhensigtsmæssigt tidspunkt, hvor flere 

af medlemmerne er på arbejde. Vi har forespurgt om mødet fremadrettet 

kan holdes en lørdag eller søndag, hvor der er en større chance for at vi kan 

deltage.     

5. El ladestander: Vi har bedt administrationen om at indhente tilbud fra 2. 

ladestander udbydere. Vi påtænker umiddelbart at det er hensigtsmæssigt at 

det bliver ved garagerne, da det er en central placering. Der kommer mere 

nyt når vi får nye informationer.       

6. Evt. Vi har fået fældet nogle træer der enten var syge eller døde. Der bliver 

plantet nye træer, men det bliver først til efteråret.  

Der har været besøg af 2 beboere fra gård 6, der har vandproblemer i haven, 

der bliver fulgt op på hvornår de kan få lagt dræn. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


